



# 英 國 長 生 學

LONGEVITOLOGY UK  
141 Popes Lane, London W5 4ND  
longevity.org.uk

## 2025 年高級班學員報名表 - 倫敦

### 2025 Advanced Course Registration - LONDON

(2025 年 9 月 06~07 及 13~14 日 ★★★ 6th ~ 7th & 13th ~ 14th Sept 2025)

姓名 / Name: \_\_\_\_\_

性別 / Gender:  男 / Male  女 / Female

出生年份 Year of birth: \_\_\_\_\_ 職業 / Occupation: \_\_\_\_\_

地址 / Address: \_\_\_\_\_

郵編 / Postcode: \_\_\_\_\_ 電話 / Telephone: \_\_\_\_\_

電郵 / E-mail address: \_\_\_\_\_

註：上述除職業與電郵外其餘均屬必填資料。

Note: All the above fields are mandatory except occupation and e-mail address.

翻譯 / Translation (if necessary):  英文 / English  廣東話 / Cantonese

- 本課程不收任何費用，十英鎊報名費僅用作支付書本及必要用具。歡迎隨緣贊助  
This course is FREE. The £10 collected is merely to cover the costs of textbooks and essential stationery. Contributions are welcomed.
- 確保出席所報名的全部課程，請勿遲到早退。  
Attendance and punctuality for all duration of the courses are required. No exceptions.
- 課程期間，學員應禁止喝酒及性行為。  
Please refrain from alcohol consumption and sexual intimacy for the duration of the courses (Sat & Sun nights).
- 請勿帶非學員入場。  
Only registered learners are allowed into the hall.
- 高級班學員在報名時必須附上一份 200 字的學習實踐感言，連同兩張護照照片、學員報名表和一個回郵信封（附郵票）寄回頁首地址。正式開課時請遞交初中級班的上課證，課前會有一份小測驗。  
Learners for the Advanced course must prepare a 200-word practice testimonial and submit it along with the completed registration, 2 passport-size photos and a self-addressed stamped envelope to the address on the header. The 'Yellow Attendance Card' as your proof of completion of the beginner and intermediate courses must be presented to the registration desk at the commencement of the course. A small test will be given on the first day of the course.
- 本人自身安全財物自行負責，如有任何狀況，本人簽字同意放棄所有法律追訴權。  
The signatory hereby agrees to assume full and complete responsibility for personal safety and personal property during the duration of the seminar and hereby waives any right to bring legal action against Longevity in the UK for any loss or injury under any circumstances, including fire and theft.

簽名 / Signature: \_\_\_\_\_ 日期 / Date: \_\_\_\_\_

## REGISTRATION 報名程序

Please submit the completed application form(s), along with the £10 registration fee (non-refundable) plus a self-addressed stamped envelope to any of our approved adjustment centres, or send by mail to: **Longevity UK, 141 Popes Lane, London W5 4ND.**

請把報名表格與 10 英鎊報名費（恕不退還），連同一個回郵信封，遞交至任何受認可的調理站，或郵寄至 **Longevity UK, 141 Popes Lane, London W5 4ND。**

Payment methods 付款方式: -

1. Cheque payable to 支票抬頭 **Longevity UK**
2. Cash: at approved centres to **Barbara, Mrs Teoh, Ms Tasha, or Sylvia.**  
現金可交由以下代表轉交：芭芭拉（會長）、張太太、Tasha 或 Sylvia。
3. Via bank transfer: **Longevity UK**, A/C number 62710765, sort code: 401608  
Please indicate your FULL NAME in the bank transfer reference.  
銀行轉賬至：**Longevity UK**, 賬號 62710765, 分行編號 401608  
請在轉賬備註上清楚寫明您的姓名以便查詢。

Please note that the course is FREE, and the registration fee covers the costs of textbooks and essential stationaries.

請注意，本課程為免費課程，所收報名費僅為支付課本及必要文具與開銷。

ALL CONTRIBUTIONS ARE MUCH APPRECIATED AND WELCOMED TO COVER EXPENSES LIKE VENUE HIRE AND THE TEACHERS' TRANSPORT COSTS.

歡迎各方捐助協助支付場地租金及老師們的機票及旅途費用等。

## LESSON DATES AND TIME 課程日期與時間

Please note that students must complete all 4 days' lessons for proof of completion.

敬請留意，學員必須完成四天課程，才可獲取結業證明。

Beginner/Intermediate 初、中級班	06 ~ 07 Sept 2025, Saturday & Sunday 2025 年 9 月 06 及 07 日，星期六、日	10:30 am – 3:30 pm 上午十時半至下午三時半
	13 ~ 14 Sept 2025, Saturday & Sunday 2025 年 9 月 13 及 14 日，星期六、日	
Advance 高級班	06 ~ 07 Sept 2025, Saturday & Sunday 2025 年 9 月 06 及 07 日，星期六、日	4:30 pm – 7:30 pm 下午四時半至七時半
	13 ~ 14 Sept 2025, Saturday & Sunday 2025 年 9 月 13 及 14 日，星期六、日	

## VENUE 上課地點

**Trinity (Methodist) Church, 90 Hodford Road, Golders Green, London NW11 8EG**

For students registering for Advance classes, please refer to further instructions on the registration form.  
報名參加高級班的學員請留意報名表上的進一步指示。

After receiving your registration form(s) and payment, we will send you a confirmation letter bearing your student number. To ensure smooth and speedy admission on day one, please bring the confirmation letter when attending the course. Thank you very much. We look forward to welcoming you to the course!

在收到您的報名表格與報名費後，我們將給您郵寄附上您的學員號的確認信函。為確保上課第一天時能迅速並順暢地進行登記，請攜帶此確認信函到場。非常感謝。我們約定您到時見！